



## 关于冲突矿物使用的规定

根据 2010 年通过的《多德-弗兰克华尔街改革与消费者保护法案》的规定，“冲突矿物”是指金（Au）、钽（Ta）、钨（W）、锡（Sn），或他们的衍生物或任何由美国国务卿定性为引起刚果民主共和国或毗邻国家财务冲突的矿产及其衍生物。该法定义了所禁止的源产地国家——刚果民主共和国及与其分享国际公认的国境线的 9 个国家：安哥拉、布隆迪、中非共和国、刚果共和国、卢旺达、南苏丹、坦桑尼亚、乌干达、赞比亚。

我公司为支持整个工业的良性发展，防止我公司使用来自刚果民主共和国及其邻近国家的侵犯人权的冲突矿物，特作以下规定：

1、减少并希望消除对来自刚果民主共和国及其邻近国家的侵犯人权的冲突矿物的使用。

2、保证不使用包含来自禁止国家的冲突矿物的产品、零部件或材料。并在我公司的供应链内建立了透明的可追溯的关于冲突矿物使用的调查政策。

3、确认供应商建立关于冲突矿物使用的相关政策并确保执行。

以上规定从 2016 年 1 月 1 日起执行。

广东四会互感器厂有限公司

2015 年 12 月 26 日



广东四会互感器厂有限公司

Guangdong Sihui Instrument Transformer Works Co., Ltd.

---

### Rule for Use Conflict Minerals

We support industry-wide efforts to identify, we enact the following rule to prevent the aforementioned conflict minerals that originate from the DRC and adjoining countries from being included in the products that they sell to our company:

1. Reduce and hopefully eliminate the use of conflict minerals that originate from the Democratic Republic of Congo and adjoining countries that are considered to be financing or benefiting groups that are involved in human rights violations.
2. We are committed to not sourcing products, components and materials that we know contain conflict minerals and we have established a supplier survey to improve the transparency and traceability of metals in our supply chain.
3. Our suppliers are expected to establish their own conflict minerals policies, due diligence frameworks and management systems.

The above rule will be carried out from January 1st, 2016.

Guangdong Sihui Instrument Transformer Works Co., Ltd.

December 26th, 2015